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s’ádhereix al que ha manifestai el Dr. Mayoral, 
ço és, qué es voti la proposta del Dr. Rius.

En primer lloc es posa a votació la proposició 
del Dr. Rius i Tarrago, que demana es suprimei- 
xi l’Oficina Administrativa i la quota de resi- 
déñcia, o almenys que es faci voluntária. En vo
tació nominal, és refusada per vint-i-vuit vots 
en Contra i un a favor i vint-i-set vots en blanc.

A  continuado, la Présidència passa a votació si 
l’Oficina Administrativa queda exclosa de les 
Normes de reglamentació i s’acorda per unani- 
mitat que en sigui exclosa.

Es continua l’estudi de les Normes de regla
mentació de serveis i passa a ocupar la Presiden
cia el Dr. Presta.

Sense discussió ni esmena s’aprova tot el Ca
pitol I.

S ’aproven sense objécció ni esmena els articles 

4, 5. 6, 7 i 8.
El Dr. Rosell proposa que, essent coneixedors 

tots els Delegáts d’aquest projecte, s’aprovi en 
bloc, si algún no té obje'cció especial per fer-hi.

La Présidència demana si s’ha de feir alguna 
objecció i no presentant-se’n cap, s’acorda per 
ünánitnitat, d’acord amb la proposta del doctor 
Rosell, que quedi aprovat íntegramént tot el pro
jecte, que quedará arxivat a Secretaria amb la 
firma deis mateixos signants d’aquesta acta.

Es passa a l’extrem de l’Ordre del Dia que 
tfacta de les proposicions que presenta el Con
seil.

Es llegeix la proposició que es refëreix a les 
Normes peí nomenament de Delegáis.

Irítervé el Dr. Bonifaci; fa remarcar la dife- 
réncia que hi ha entre els partits que formen ca- 
pitalitat i tenen, per tant, facilitai de reunir-se, i 
aquells partits que per raó de distribució tenen 
realmerit dificultáis per la reunió, per la qual co
sa demana que s’exclogüin d’aquestes normes de 
nomenament de Delegats els partits que són un 
nucli de capital que podrien seguir nomenant els 
seus Delegats com fins ara, i parla de la conve- 
niénCia de qué ais llocs on s’elegeixen molts De
legats es faci per majories i minories.

El Dr. Rosich, Delegat de Vilanova i Geltrú, 
diu que teóricament creu molt ben orientada la 
proposició, peró que en la práctica seria molt 
difícil puix tot és degut a la poca collaboració 
deis associais que no s’aconseguiria major d’a
questa forma.

El Dr. Montañá es suma al que ha demanat el 
Dr. Bonifaci, o sigui que, en elegir els Delegats 
en el lloc on Se n'elegeixen molts, es faci la de
signado de propietaris i suplents per major o 
menor nombre de vots.

El Dr. Barrufet demana que per ara no es 
modifiqui la forma actual de nomenar-los.

Intervé el Dr. Rosell. Exposa les dificultats 
de la votació per carta, que es presta a mixti- 
ficacions, i Coincideix amb el Dr. Barrufet que 
potser és manca de collaboració i que el nou siste
ma no resoldria la manca de vots que tenen molts 
Delegats, com es dóna el cas a Barcelona que un 
nombre reduit de socis assistents a la reunió ele- 
giren un nombre més crescut de Delegats i pro
posa que no Siguin válides les delegacions que 
no portin almenys un nombre determinat de 
vots.

Els Drs. Montañá i Bonifaci fan remarcar la 
forma com es procedí a l’elecció deis Delegats 
de Barcelona per demostrar la solvéncia i la ve- 
ritat de la seva representado.

El Dr. Puig próposa, i el Dr. Montaña s’hi 
ádhéreix, que els llocs de grans nuclis és facin 
candidatures per majories. i minories,

Finalment, s’acorda per unanimitat que d’a
cord àmb la proposta del Dr. Barrufet, es deíxi 
aquesta modificació de la forma dé nomenar els 
Ddegats per altra oCásió que el Sindicat pugui 
actuar amb amplitud.

Es passa a tractar de la forma de concretar el 
projectat Homenatge al Metge Veli.

A  proposta del Dr. Barrufet, es demana a 
l’Assemblea si procedeix que es nomeni una Co- 
raissió . per estudiar aquest assumpte, però el 
senyor. Secretaci, Dr. Vives, fa avinent que pre- 
cisament el Coniseli portà la qüestió a llAssem- 
blea per cercar orientacions.

El Dr. Rosell proposa que l’Homenatge con- 
sisteixi en ajudar més del que es fa actualment 
a un metge veli que s’auxilia per la Caixa de Be
neficencia.

Intervenen els Drs. Fontbona, Mayoral, Trias 
Maxencs i Aróla que donen diverses orientacions 
en termes generáis.

El Dr. Canal, del partit de Granollers, demana 
que es nomeni una Comissió que estudii la for
ma de fer un homenatge popular.

Intervé el Dr. Crúzate, qui explica el progra-


